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Kérdés
Az Országgyűlés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mit kíván tenni a Kormány a hazai zöldségtermelő gazdák helyzetének javításáért"
címmel a Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani Németh Imre
földművelésügyi- és vidékfejlesztési miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Amint attól hazánk Európai Uniós csatlakozása előtt is sokan tartottak, mára bebizonyosodott,
hogy a mezőgazdaságból élők helyzete nem hogy könnyebbé vált az ország uniós tagságát
követően, de jelentősen súlyosbodott .

A közelmúlt sajtóhírei alapján egyre több olyan eseménnyel szembesülhetett az ország
közvéleménye, amelyek szerint az Unió más országaiból érkező olcsó mezőgazdasági
termékek kiszorították a hazai termelők áruit, amely eredményeképpen soha nem volt még az
országban annyi csalódott és tönkrement, generációk óta a mezőgazdaságból élő magyar
család, mint napjainkban.

Mindez különösen azért fájdalmas dolog a magyar termelőkre nézve, mert egyértelműen
akkor lehet olcsóbb a külföldi termelő áruja, ha öt és mezőgazdasági tevékenységét országa
jelentős támogatásokkal segíti, míg a magyar termelőknek ebből nem, vagy csak annyi jut,
amely birtokában nem veheti fel a versenyt az unió más országaiban élő sorstársaival .

A fentiek miatt a termelők egyre nagyobb veszteség mellett kénytelenek elvégezni a
szükséges munkákat . Ilyen körülmények között nem hogy képtelenek felvenni a versenyt a
nyugat-európai országok termelőivel .

Fentiek alapján kérdezem a T. Miniszter Urat, mit kívánnak tenni annak érdekében, hogy az
említett, a fent körülírt helyzetet megszüntetéséhez, illetve az uniós feltételekhez való
alkalmazkodáshoz segítséget nyújtsanak a hazai zöldségtermelő gazdáknak .

Kelt Budapesten, 2004. szeptember 15. napján
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